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A házszabály 91 .§-a szerinti jogomnál fogva kérdést kívánok intézni Gyurcsány

Ferenc miniszterelnök úrhoz, a

„Megmaradnak-e a kedvezmények?" címmel .

Tisztelt Miniszterelnök Úr!

A határon túl élő magyarokra vonatkozó törvény értelmében lejáróban vannak

az eredetileg 5 évre kibocsátott magyar igazolványok . Akik tehát a kedvezményeket

továbbra is igénybe kívánják venni, azoknak új igazolványt kell igényelniük . Áthidaló

megoldásként számításba vehető a kedvezménytörvénynek egy lehetséges módosítása,

de ha ezt a megoldást választja a kormány, akkor máris késésben van .

- Kérdezem tehát, hogy országonként mennyi magyar igazolvány talált gazdára

az elmúlt 5 évben?

- Kívánja-e a kormány a megszorító körülmények között a továbbiakban

biztosítani a törvényben a módosítás után még megmaradt utazási kedvezményeket és

juttatásokat azoknak, akik az eddigiekben igényelték és azoknak, akik a jövőben

igénylik?

- Ha igen, úgy az igazolványok megújítását milyen eljárással és ütemezésben

tervezik?

Írásbeli kérdés
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- Amennyiben sor kerül a kedvezménytörvény módosítására, azt milyen

ütemezésben kívánják végrehajtani?

- Kívánnak-e az időtartam meghosszabbításán túlmenő változtatásokat a

törvényszövegben?

Budapest, 2007 . február 8 .
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